
 
 
 
 
 

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR DEL DISTRICTE DE LES CORTS 

 

DATA: 9 de febrer 2023 

HORA: 17.30h 

LLOC: Saló del Consell (Plaça Comas 18) 

 

Ordre del dia: 

 

1. L’emergència climàtica als centres educatius (Direcció Equipaments Educatius 

Consorci Educació de Barcelona) 

 

Desenvolupament i resum de la sessió: 

*Donat que es tracta una convocatòria oberta de debat i reflexió sobre el tema de l’emergència 

climàtica, enlloc d’haver acta de la sessió s’elabora aquest resum d’acords: 

 Aquesta sessió es convoca a petició de les famílies davant la preocupació estesa i 

compartida sobre l’impacte de l’emergència climàtica a les aules dels centres 

educatius i la voluntat de conèixer les solucions que es plantegen per pal·liar-ne els 

efectes. 

 El sr Toni Garcia Salanova, director d’equipaments del Consorci d’Educació de 

Barcelona, presenta les actuacions per les altes temperatures als centres educatius de 

Barcelona (que s’inclouen dins el Programa d’eficiència energètica dels equipaments 

educatius de Barcelona gestionats pel Consorci d’Educació de Barcelona). La 

presentació projectada s’adjunta amb l’enviament d’aquest resum. 

 Al llarg de la presentació les persones assistents expressen les seves pertinents 

consultes i reflexions a les quals el sr Toni Garcia Salanova respon. 

 Les famílies es lamenten que la presentació del Consorci no es compartís prèviament 

per tal de poder tenir un debat més productiu i preparat (tal i com havien sol·licitat). El 

sr Toni Garcia Salanova explica que, per l’experiència que té, no acostuma a donar 

bons resultats compartir la informació prèviament a poder-la explicar, ja que dona lloc 

a equívocs i diverses interpretacions que no s’ajusten exactament al contingut. No 

obstant, informa que un cop presentada la documentació la compartirà i es distribuirà 

amb aquest resum a tots/totes les membres del consell. 

 Representants de famílies demanen que quedi constància en aquest resum d’acords 

de la seva preocupació perquè no s'implantin les mesures necessàries per evitar que es 



 
 
 
 

repeteixin els efectes a les aules de les altes temperatures que es van experimentar al 

2022.  

 Representants dels diferents centres educatius consulten quines mesures s’han dut a 

terme i quines hi ha previstes per cada un dels centres de les Corts .  

 El sr Toni Garcia Salanova dona resposta a les diferents consultes formulades i també 

es mostra obert i disposat a respondre altres consultes que puguin sorgir a posteriori 

adreçant-se al CEB. 

 El sr Cristian Cañestro demana que quedi constància en el resum “que no existeix cap 

estudi sobre les temperatures de totes les escoles del districte com les famílies havien 

entès que el conseller d'educació havia afirmat al darrer consell de districte i que 

havien demanat tenir accés a ell i que el Consorci no en tenia constància de la seva 

existència ni de qui n’era el dipositari.” 

 Així mateix, el sr Cristian Cañestro també demana de forma expressa que consti en el 

resum que: “davant la pregunta de quines mesures específiques per mitigar les altes 

temperatures està contemplant el Consorci per l'escola Ítaca davant l'imminent inici de 

les obres del pavelló poliesportiu de l'Illa a l'abril/maig i davant del soroll de les obres i 

la pols no es puguin obrir les finestres, la resposta és que en aquella data no s’està 

contemplant cap mesura, perquè el projecte d'obres encara no està a les seves mans. 

Davant aquesta resposta, el Sr. Cañestro demana el compromís polític del conseller 

d'educació Sr. Jordi Guillen perquè les obres no comencin fins que les mesures de 

condicionament s'hagin implantat a l'escola, i la resposta del conseller és que ell no pot 

comprometre’s aquesta petició ja que el govern del districte és de coalició entre 

BarcelonaEnComú i PSC, i que les obres depenen també del conseller d'esports, i per 

tant ell no pot faltar al pacte de govern.” 

 Després de diverses intervencions dels i les assistents en la línia de compartir 

preocupacions i possibles solucions davant aquesta situació d’emergència, s’acorda 

finalitzar la sessió a les 20.20h. 

 


